






第一部份	 參與企業 / 機構 / 院校資料
Part 1	 Details of Enterprises / Organisations / Institutions

企業 / 機構 / 院校名稱
Name of enterprise / organisation / institution

企業 / 機構 / 院校地址
Address of enterprise / organisation / institution

在港僱員人數	 營運年期
Number of employees in Hong Kong	 Operating period

企業 / 機構 / 院校官方網址
Official website

商業登記號碼 / 團體註冊號碼		  (請提供文件以茲證明)
Business Registration Number / Group Registration Number		  (please provide supplementary documents for verification)

業務種類（請選擇一項）
Business sectors (please choose one)

　	酒店業	 　	旅遊業	 　	建造業	 　	銀行業	 　	金融業	 　	保險業
	 Hospitality		  Tourism		  Construction		  Banking		  Finance		  Insurance

　	地產業 	 　	零售/批發	 　	藝術設計	 　	運輸物流	 　	資訊科技	 　 公營機構	
	 Real Estate 		  Retail / Wholesale		  Art and Design		  Transportation and 		  Information		  Public Organisation
							       Logistics		  Technology
　	科技及研發 	 　 電訊服務業	 　	學術教育	 　	出版及印刷	 　	醫療及保健	 　 其他，請註明
 	 Technology Research		  Telecommunications		  Academic and		  Publishing and		  Medical and		  Other (please specify)
	 and Development		  Services		  Education		  Printing		  Healthcare

第二部份	 聯絡人資料
Part 2	 Contact Information

聯絡人	 部門
Contact person	 Department

職位	 電郵
Position	 Email

電話	 傳真
Telephone	 Fax

第三部份	 「運動友善計劃」指標
Part 3	 Sport-Friendly Action Criteria

3.1	 與工作相關的運動友善政策及措施
	 Work-related sport-friendly policies and measures

	 指標 1	 企業 / 機構 / 院校在過往一年間，有沒有舉辦與運動及員工健康相關的項目？
	 Criterion 1	 Has your enterprise / organisation / institution organized any sports-related and health-related events for your employees in the past year?

		  (例如：運動課程、運動比賽、員工健康檢查、健康講座等)
		  (e.g. exercise classes, sports competitions, health checks, health talks, etc.)

		  　	有，請註明類別	 　	沒有
			   Yes, please indicate the category		  No

	 指標 2	 企業 / 機構 / 院校有沒有從以下途徑發放與運動及員工健康相關的信息？
	 Criterion 2	 Does your enterprise / organisation / institution publish any information related to sports and employee well-being on the following 

channels?

		  (例如：內聯網、官方網站、員工通訊、社交網頁、出版刊物、告示欄等)
		  (e.g. intranet, official website, newsletter, social media pages, other publications, bulletin board, etc.)

		  　	有，請提供相關證明	 　	沒有
			   Yes, please provide relevant proof		  No

	 指標 3	 企業 / 機構 / 院校有沒有一些具體的政策鼓勵員工參與運動？
	 Criterion 3	 Does your enterprise / organisation / institution have any specific policies that encourage employees to participate in sports?

		  (例如：提供運動假期、彈性工時、舉行員工運動日等)
		  (e.g. providing sports holidays, flexible working hours, organising sports days, etc.)

		  　	有，請提供相關證明	 　	沒有
			   Yes, please provide relevant proof		  No

參加表格
Enrollment Form 	 指標 4	 企業 / 機構 / 院校有沒有設立專責處理及籌劃員工運動參與的單位？

	 Criterion 4	 Does your enterprise / organisation / institution have a dedicated unit which plans and organises sport-friendly events for your employees?

		  　	有，請註明	 　	沒有
  			   Yes, please specify		  No

	 指標 5	 企業 / 機構 / 院校有沒有就員工運動參與數字作出統計？
	 Criterion 5	 Does your enterprise / organisation / institution collect statistics on the number of employees’ participation in sports?

		  　	有，每年佔員工比例	 　	沒有
			   Yes, employees’ participation ratio per year                                              %		  No

3.2	 對員工參與運動的支援及獎勵
 	 Support and reward for employees’ participation in sports

	 指標 6	 企業 / 機構 / 院校有沒有提供方便員工參與運動的設施？
	 Criterion 6	 Does your enterprise / organisation / institution provide any workplace exercise facilities?

		  (例如：員工更衣室、淋浴設施、健身設施、運動場地、員工康樂中心等)
		  (e.g. changing rooms, showers, fitness facilities, sports venues, recreation centres, etc.)

		  　	有，請註明內容	 　	沒有
			   Yes, please specify		  No

	 指標 7	 企業 / 機構 / 院校有沒有透過各項補貼措施，以支援員工參與運動？
	 Criterion 7	 Does your enterprise / organisation / institution offer any wellness reimbursements or fitness subsidies to your employees?

		  (例如現金津貼、課程折扣優惠、運動賽事門劵、租用場地優惠等)
		  (e.g. cash allowances, course discounts, sports tickets, venue rental discounts, etc.)

		  　	有，請註明內容	 　	沒有
			   Yes, please specify		  No

	 指標 8	 企業 / 機構 / 院校有沒有員工以企業 / 機構 / 院校名義組隊參與外間運動比賽？
	 Criterion 8	 Does your enterprise / organisation / institution participate in any public sports competitions as a team?

		  　	有，請註明項目	 　	沒有
			   Yes, please specify		  No

3.3	 對運動項目的支持
	 Support for sport items

	 指標 9	 企業 / 機構 / 院校有沒有舉辦過與運動相關項目或賽事？（包括主辦、合辦及協辦）
	 Criterion 9	 Has your enterprise / organisation / institution hosted any sports-related events or competitions? (As a host, joint-host or co-host)

		  　	有，請提供項目名稱	 　	沒有
			   Yes, please specify the events or competitions		  No

	 指標 10	 企業 / 機構 / 院校有沒有以任何形式捐贈或贊助外間運動團體/運動項目/運動賽事？
	Criterion 10	 Has your enterprise / organisation / institution subsidized or sponsored any external sports groups, events or competitions in any form?

		  　	有，請提供相關項目 / 團體名稱	 　	沒有
			   Yes, please provide the relevant groups or events		  No

	 指標 11	 企業 / 機構 / 院校有沒有參與或推廣新興運動？
	Criterion 11	 Has your enterprise / organisation / institution participated in or promoted any emerging sports?

		  (例如：泰拳、瑜伽、手綿球、普拉提健身、飛盤、平衡車等)
		  (e.g. Thai Boxing, Yoga, Taspony, Pilates, Frisbee, Balance Bike, etc.)

		  　	有，請註明運動種類	 　	沒有
			   Yes, please specify which sports		  No

註：參與企業 / 機構 / 院校可就每項指標提交補充，補充資料形式不限，歡迎以電郵、傳真、郵寄等形式提交至本計劃秘書處。
Note: All enterprises / organisations/ institutions are welcome to provide supplementary information for each section in any form. Information can be 
submitted to the Secretariat by email, fax or mail.

負責人 / 獲授權人姓名	 機構蓋章
Name of signatory	 Organisation chop

負責人 / 獲授權人職位	 負責人 / 獲授權人部門
Position of signatory	 Department of signatory

負責人 / 獲授權人簽署	 日期
Authorized signature	 Date

收集個人資料聲明
香港中華基督教青年會(下稱「本會」)會遵守及履行個人資料(私隱)條例之規定，並確保你的個人資料的準確性及安全性。你的個人資料(包括你的姓名、電郵地址)或會被本會透過電話/郵寄/
電子郵件，用作聯絡通訊、籌款、推廣活動、研究調查及其他通訊及推廣之用途。若你希望停止接收本會上述各項資訊，請將中英文全名、會員證號碼及電話號碼，電郵予本會機構傳訊及市場拓展科
(sport-friendly@ymca.org.hk) 以安排相關刪除手續。如有查詢，請致電2783 3370與本會聯絡。
Personal Information Collection Statement
Chinese YMCA of Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Hong Kong Personal Data (Privacy) Ordinance and works to ensure that all personal data you are given is 
kept accurate and secure. Your personal information (including your name and email address) may be used by Chinese YMCA of Hong Kong for the purposes of sending you organisational 
updates, fundraising appeals, event invitations, surveys, and other communications and marketing materials via telephone, post or electronic mail. If you do not wish to receive any communications 
from us, please email your full Chinese and English names, together with your membership number and telephone number to our Corporate Communications & Marketing Section at 
sport-friendly@ymca.org.hk, and your information will be deleted accordingly. For any enquiries, please contact us at 2783 3370.
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